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OKRM/6/2024/Z/2 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

Z Á P I S  

z 1. jednání památkové komise rady města konaného dne 8. 1. 2024 

Přítomni: Milan Binder, Tomáš Homola, Mgr. Lada Klímová, Ing. Petr Lamač, 

Ing. arch. Vladimír Musil, Ing. Světlana Procházková, MBA, Alice 

Stierandová, Ing. Jaromír Talíř 

Omluveni: Mgr. Petr Stehlík 

Nepřítomni: Mgr. Tomáš Beck, Pavel Hrach 

Hosté:  

 

Schválený program: 

1. Úvod, schválení programu jednání. 

Přijato usnesení č. 1/2024 (7 - 7,0,0) 

(tomuto hlasování nebyla přítomna Mgr. Klímová) 

2. Projednání návrhu pravidel Dotačního programu města České Budějovice na podporu 

památkové péče v roce 2024. 

Přijato usnesení č. 2/2024 (8 - 8,0,0) 

Komise projednala Pravidla dotačního programu města České Budějovice na podporu 

památkové péče v roce 2024. Předseda komise vyzval členy k připomínkám předložených 

pravidel. Na základě diskuse byly provedeny změny. V rámci bodu 4.1 Opatření č. 1 bylo 

omezeno zaměření aktivit – dle doporučených pravidel nebudou podporovány výměny 

plastových a euro oken a dále instalace plastových prvků fasád u dodavatelsky prováděných 

obnov fasád. U dodavatelsky prováděných obnov krovů, střešní krytiny a střešních prvků 

byla oproti původnímu návrhu zrušena nemožnost obnovy komínových těles z dotačního 

programu.  

V bodě 4.2 Opatření č. 2 oproti původní verzi byl zrušen požadavek na umístění prvku ve 

veřejně přístupných prostorách objektu. Členové komise navrhli i bodování obou opatření, 

v opatření č. 1 byl upraven název hodnotícího ukazatele na „Poloha nemovitosti v katastru 

města Českých Budějovic, včetně pohledové exponovanosti“ a v opatření č. 2 na 

„Uplatnitelnost umělecko-řemeslného prvku“. Ostatní ustanovení pravidel zůstala beze 

změny.  

V průběhu projednání bodu (v 15:40) dorazila na jednání paní Klímová. 

3. Různé. 

Sekretářka komise, Ing. Tomandlová, informovala členy, že v letošním roce Ministerstvo 

kultury nevyhlásí dotační program na obnovu památek v ORP. 
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Ing. arch. Musil a p. Binder informovali členy komise o aktuálním vývoji ve věci Kendeho 

vily – jak o plánech k využití, tak aktuálních stavebních pracích. Prohlídky jsou přijímány 

velmi pozitivně, další prohlídky pro veřejnost nejsou v současné době plánovány. Klub 

přátel ČB zaslal svůj návrh na využití vily – expozici Rozmach podnikání ve městě.  

P. Binder pozval členy komise na výstavu v radniční výstavní síni.  

Členové komise se předběžně dohodli, že příští jednání bude v úterý 5. března 2024. 

 

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 

počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů. 

1. jednání památkové komise rady města bylo ukončeno v 16:30 hod. 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Úvod, schválení programu jednání. 

 

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 1/2024: 

památková komise rady města 

s c h v a l u j e  
program jednání navržený v pozvánce na jednání. 
 

K bodu:  Projednání návrhu pravidel Dotačního programu města České Budějovice na 

podporu památkové péče v roce 2024. 

 

památková komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 2/2024: 

památková komise rady města 

d o p o r u č u j e  
Radě města České Budějovice schválit Pravidla dotačního programu města na podporu památkové 

péče v roce 2024 v předloženém znění a jmenovat všechny členy památkové komise za členy komise 

hodnotící. 

V Českých Budějovicích dne 8. 1. 2024 

Zapsal(a): Ing. Petr Lamač, předseda komise v. r. 

Ověřil(a): Tomáš Homola v. r. 

Ing. Petr Lamač v. r. 

                                                                                                         předseda komise 


